
 
 

 

 

 

 

 

Zapisnik 11. seje Sveta šole OŠ Vrhovci 

v mandatu 20202024, 

 

ki je bila v četrtek, 29. 8. 2024, v učilnici geografije 

 

 

Člani sveta šole so vabilo in gradivo prejeli po elektronski pošti. Na seji so sodelovali 

naslednji člani: 

Bernarda Frass, Nataša Golec, Gregor Grmek, Natka Stoimenovska, Senja Školc 

Sušnik, Jerneja Šorli in Tatjana Leban Baloh 

Opravičeno odsotni: Primož Može, Miha Grohar 

Odsotni: Tanja Ploj in Mojca Sojar 

 

Predlog dnevnega reda: 

 

1. Pregled in potrditev osnutka zapisnika 11. dopisne seje Sveta Osnovne šole 
Vrhovci v mandatu 2020−2024 – priloga 

      2.  Prijava nasilja nad učenci s strani učiteljice ter pritožba zaradi nezadostnega  
           ukrepanja vodstva šole oziroma ravnateljice – priloga 
     3.   Sklep o razpisu volitev in imenovanja v Svet šole OŠ Vrhovci – priloga  
     4.   Potrditev cenika za šolsko prehrano in uporabnino za šolsko leto 2024/2025 –     
           priloga 
     5.   Razno 
           
 
 
 
Predsednica sveta je pozdravila vse prisotne. Ugotovila je, da je svet sklepčen. 
Zahvalila se je za pripravljeno gradivo za sejo, predstavila dnevni red, ki so ga člani 
sveta šole soglasno potrdili.  
 
K točki 1: Pregled in potrditev osnutka zapisnika 11. dopisne seje sveta šole 

(mandat 2020–2024) 

 

Pripomb na osnutek zapisnik 11. dopisne seje sveta šole ni bilo. 

 

Sklep št. 1: 

Člani sveta šole so soglasno potrdili zapisnik 11. dopisne seje sveta šole. 
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K točki 2: Prijava nasilja nad učenci s strani učiteljice ter pritožba zaradi 

nezadostnega  ukrepanja vodstva šole oziroma ravnateljice  

 

Predsednica sveta pove, da smo na šolo dobili prijavo nasilja nad učenci s strani 

učiteljice ter pritožbo zaradi nezadostnega ukrepanja vodstva šole oziroma 

ravnateljice. Opozorila je, da bomo obravnavali in govorili samo o ukrepih vodstva šole 

in ne o učiteljici, na katero se nanaša prijava. Svet šole obravnava delo ravnateljice, 

ravnateljica pa je pristojna za delo učiteljice.  

Ravnateljica želi, da razprava poteka brez imena učiteljice. Pove, da je takoj, ko je bila 

seznanjena z morebitnimi nepravilnostmi v razredu, opravila razgovor z učiteljico in ji 

podala ustno opozorilo, da takoj preneha z morebitnimi neprimernimi besedami in 

dejanji. Učence je večkrat tedensko nenapovedano obiskala v razredu, tako v 

prisotnosti, kot v njeni odsotnosti. Učence je tudi spraševala, kako se počutijo pri 

pouku, odgovorili so ji, da je vse v redu. S strani drugih staršev ni bilo pritožb. 

Ravnateljica pove, da je ob koncu šolskega leta 2023/2024 dobila pohvalo s strani 

mame, glede omenjene učiteljice, da je dobra učiteljica in  da učence dobro pripravi na 

prehod na predmetno stopnjo.   

Na podlagi prijave je ravnateljica začela načrtovati naslednje ukrepe: 

- Stopila je v stik z Mestno občino Ljubljana, z Inšpektoratom RS za šolstvo in s 

pravno službo. 

- Na Zavod RS za šolstvo je oddala prijavo za svetovalno storitev: Spremljava 
pouka v 5. razredu - september 2024. 

- Dogovorila se je za individualno izobraževanje delavke na temo nenasilne 
komunikacije. 

- Z zaposleno je imela temeljit razgovor glede prijave. 
- Raziskala bo utemeljenost navedb v pritožbi s pomočjo svetovalne službe z 

učenci na prvi razredni uri in z anonimno anketo na 1. roditeljskem sestanku s 
starši. 

- Naredila bo načrt spremljave in ob vsaki nepravilnosti takoj odreagirala s 
pisnim opozorilom. 

- Ravnala bo v skladu z navodili in priporočili inšpektorata. 
 

Ga. Leban Baloh pove, da je v šolskem letu 2021/2022 gospod Urban Obermajer v 

takratnem 5.B opozoril na isto problematiko pri omenjeni učiteljici. Predsednica 

opozori, da govorimo izključno o ukrepanju s strani vodstva in ne o problematiki iz 

preteklih let, ki niso predmet razprave. 

Predsednica sveta šole pove, da se poročilo ravnateljice vzame na znanje in povpraša, 

ali se podprejo ukrepi za nadaljnje ravnanje ravnateljice.  

Vsi člani sveta šole so podprli poročilo gospe ravnateljice, razen gospe Leban Baloh. 

Proti je zato, ker niso bili izvedeni vsi možni ukrepi. 

 

 

 

 

 



 
 

Sklep št. 2: 

Poročilo gospe ravnateljice smo prejeli na znanje, podpiramo jo pri postopku 

ukrepanja, ji zaupamo, da bo odgovorno, tudi po priporočilih inšpekcije, ukrepala zoper 

strokovne delavke, če se ji dokaže izvajanje psihičnega nasilja v oddelku, ki ga je 

poučevala lansko šolsko leto.  

 

K točki 3: Sklep o razpisu volitev in imenovanja v Svet šole OŠ Vrhovci 

 

Predsednica sveta šole pove, da v šolskem letu 2024/2025 poteče mandat Svetu šole 

OŠ Vrhovci v mandatu 2020–2024 in prebere nove člane volilne komisije.  

 

Sklep št. 3: 

Člani sveta šole so soglasno potrdili sklep o razpisu volitev in imenovanja v Svet  šole 

OŠ Vrhovci. 

 

K točki 4: Potrditev cenika za šolsko prehrano in uporabnino za šolsko leto 

2024/2025 

 

Predsednica sveta šole predstavi cenik za šolsko prehrano in uporabnino za šolsko 

leto 2024/2025. 

         

Sklep št. 4: 

Člani sveta šole so soglasno potrdili cenik za šolsko prehrano in uporabnino za šolsko 

leto 2024/2025. 

 

K točki 5: Razno 

 

Gospa Leban Baloh izpostavi, da se je na cesti  proti šoli odstranil znak za hitrost 30. 

Želi, da šola posreduje na Mestno občino Ljubljana in na Policijsko postajo Vič, da bi 

se namestil radar oz. ležeče policaje.  

 

 

 

Seja se je zaključila ob 15. uri. 

 

 

 

 Zapisala: Predsednica sveta šole: 

Urška Klemenčič       Bernarda Frass 

  

 

 

 


